

2-羟基萘（2-萘酚）可用于燃料

产品名称	2-羟基萘（2-萘酚）可用于燃料
公司名称	乌海市良峰精细化工有限公司
价格	16500.00/吨
规格参数	产品名称:2-萘酚 类型:苯系中间体 产地/厂商:.
公司地址	内蒙古自治区乌海市乌达工业园区
联系电话	0473-6913676

产品详情

产品名称	2-萘酚	类型	苯系中间体
产地/厂商	.	化学名	.
用途	可用于染料、橡胶、油漆等行业。	含量	.(%)
规格	.	CAS	.

乌海市良峰精细化工有限公司是一家民营股份制企业，公司占地面积80000平方米，注册资金5800万元。依托内蒙古当地煤化工、盐化工的资源优势我公司产品的年生产量可分别达到8000吨精萘、8000吨2-萘酚、3000吨吐氏酸、2000吨介酸、2000吨2,3酸。一期精萘和2-萘酚生产线的工程已于2008年5月18日开工建设，2008年9月18日完成了建筑面积6000平方米建设；二期吐氏酸、和2,3酸生产线的工程定于2009年12月全部建成投产，项目建成后可实现销售收入68000万元，利税13600万元。我们会尽最大的努力为广大客户提供在质量、价格上最具有竞争力的产品和服务。乌海市良峰精细化工有限公司坚持以“奋斗、创新、诚信、和谐”的理念，以人为本诚邀国内外新老客户惠顾垂询。我们真诚希望能和国内外企业界合作，共绘精彩世界！

wuhai city liang feng fine chemicals co., ltd. is a private joint-stock enterprises, the company covers an area of 80,000 square meters, registered capital of 58 million yuan based on local coal chemical and salt chemical industry resources of inner mongolia ,the production capacity can reach 8,000 tons of refined naphthalene, 8,000 tons of 2 - naphthol, 3000 tons of tobias acid, 2000 tons of j-acid, 2,000 tons of 2-hydroxy-3-naphthoic acid. refined naphthalene and 2 - naphthol-line project has been constructed on may 18, 2008 and finished production test on september 18, 2008.meantime we have completed construction area of 6000 square meters.2 tobias acid, and 2-hydroxy-3-naphthoic acid production line project is scheduled to put into production for december 2009. after the completion the project can be realized of sales of 680 million yuan, profits and taxes 136 million yuan.we will try our best to provide our clients with the most competitive products and services.with hardworking, innovation, integrity & harmony as principles, our company is human-oriented,and we welcome customers ,old&new,at home or abroad,to call or visit us. we sincerely seek cooperation with companiesall over the world&strive for prosperity together !